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§ 11.  Anmälan av ordförandebeslut om Köhantering och 
förmedling av lediga platser till vård- och 
omsorgsboenden under Covid-19 

Dnr 6.4-303/2020 

Äldrenämndens beslut 

Ärendet läggs till handlingarna. 

 

Ärendet 

Ordförandebeslut om Köhantering och förmedling av lediga 

platser till vård- och omsorgsboenden under Covid-19 

anmäldes. 

 

Förslag till beslut 

Ordföranden Erik Slottner (KD) föreslog att nämnden skulle besluta 

att lägga ärendet till handlingarna. 
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§ 12.  Anmälan av protokoll från kommunstyrelsens 
pensionärsråd (KPR) från sammanträde den 19 maj 2020 

 

Äldrenämndens beslut 

Ärendet läggs till handlingarna. 

 

Ärendet 

Protokoll från kommunstyrelsens pensionärsråd (KPR) sammanträde 

från den 19 maj 2020 anmäldes. 

 

Förslag till beslut 

Ordföranden Erik Slottner (KD) föreslog att nämnden skulle besluta 

att lägga ärendet till handlingarna. 

 

Särskilt uttalande 

Ledamoten Kerstin Thelander m.fl. (V) anmälde ett särskilt 

uttalande enligt följande: 

 

Vänsterpartiet har tagit del av KPS protokoll nr 5/2020 och 

deras synpunkter på tertialrapporten och Äldrenämndens mål 

att bidra i arbetet med förebyggande och stödjande insatser till 

äldre som tillhör sårbara grupper.  Vi delar uppfattningen att 

detta mål inte kan anses helt uppfyllt med hänsyn till 

rapporterna om insjuknande och dödlighet hos våra äldre 

sårbara. Vi stödjer också därför KPRs förslag att dylika mål 

och indikatorer bör ses över till förmån för mål som bättre 

belyser verksamheten. 

 

KPR uppger vidare att de förutsätter att en kraftig förändring 

och förstärkning av vården görs. Staden, som drabbats hårdast i 

landet avseende smitta och ekonomi står inför en framtid med 

svåra prioriteringar. Kritiken har varit hård mot äldreomsorgen 

och dagspressen har förstärkt kritiken med enskilda tragiska 

fallbeskrivningar.  Varierande uppgifter lämnas om kvaliteten 

på vården och varken regering eller myndigheter har visat sig 

ha kunskap om de olika verksamheterna inom äldreomsorgen.  

 

Framför allt har fokus legat på vårdnivån på vård och 

omsorgsboendens. För att kunna gå vidare bör äldrenämnden få 

uppgifter om avtalen för kommunala och privata vård och 

omsorgsboenden avseende läkarnas närvaro, vårdresurser och 

vårdplaner. Vidare behövs en översyn av samarbetet med 

ASIH och geriatriska klinker samt kravet på antal 

sjuksköterskor och undersköterskor per boende. 

 


